
NOTICIARI

EL JERSEI DE LES DONES

El nostre 5è Aniversari va comptar amb
una sorpresa per part de les "Xiques" de la
colla. Aquesta sorpresa va consistir en

dissenyar un jersei de color grana amb un

pilar de cinc, fet només per dones, dibuixat
a l'esquena.

La idea va ser molt ben acollida, ja que
no era l'habitual samarreta i, a més,
donava l'oportunitat d'abrigar-se una

mica sense perdre la identitat dels Xics.
Ens pensàvem que decorar-la seria el

pitjor, però fins i tot vam podem triar entre

tres idees presentades per la Yoli Arias, la
Laia Cortès i la Mercè Guàrdia. Ens va

costar molt decidir-nos però al final vam

escollir la de la Laia perquè potser era la
més fàcil de serigrafiar. Una vegada
decidit el dibuix, només va ser qüestió de
posar-ho en mans de la Rosa per
assegurar-nos que aquesta idea tingués
l'èxit desitjat i, finalment, aconseguit.

ASSAMBLEA GENERAL

El passat 29 de Desembre es va fer
I'assamblea general de la nostra colla, que
per primer cop es dividia en dues sessions:
la primera per a fer repàs de la tempora
da acabada i la segona per a planejar la
pròxima. L'assamblea va començar, no

podia ser d'altra manera, amb un retard
moderat i amb una assistància de xics

que, tot i no ser suficient, era millor que la
d'altres anys.

El president, en Carlos, va començar a

fer el repàs dels temes de junta, tot

valorant els diferents actes organitzats
durant l'any. Es va destacar l'èxit d'actes,
com ara la participació a la rua de bé, ja
que la colla ha assimilat el canvi de cap
de colla sense problemes, tot i que

reconeix que encara li falta una mica de
confiança i de capacitat de motivació.
Va seguir analitzant la feina feta per cada
equip de tècnica:

Els de pinyes han tingut més feina, ja que
hi ha hagut més assistència de gent a

l' assaig, cosa que ha permès que s'hagin
fet moltes més proves de pinyes «grosses»,
encara que es continuen descuidant de
cantar gent. Aquest any s'ha constatat

un augment del nivell tècnic de les pinyes,
a l'hora que s'han de valorar molt

positivament les proves que s'han fet de
folres, així com la feina feta en el 3 per
sota, tot i que a final no es pogués tirar a

plaça.
L' equip de tronc ha obtingut uns bons

resultats, sobretot tenint present les

importants baixes que s'han presentat en

castells punta i que no hi ha hagut massa

coordinació entre ells. Han treballat perquè
pugi més gent a les proves i per fer una

bona base de cara al 3 de 8 per a l'any
que ve.

En l' apartat de canalla és en el qual hi
ha hagut més problemes aquest final de

temporada (a partir del concurs),
problemes que la tècnica ha atribuït, si
més no en part, a la mala sort (justificació
que va crear certa controvèrsia entre els
respectables assistents a la sala Sant

Francesc). Malgrat les dificultats, però, s'ha
aconseguit tenir més canalla preparada
tècnicament per a fer castells grossos (s'ha
hagut de canviar el pom diversos cops en

el4 de 8 i el2 de 7), encara que de vegades
no ha estat suficient per satisfer les
exigències de l'assaig.

Pel que fa a la dinàmica d'assaig,
l' augment d'assistència ha contribuït que
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